
Bestyrelsesmøde d.17-01-24 Lejerbo afd.725-0 
 
 

Til stede: Jørgen, Lars Lykke, Anton, Lars Bo, Anna Lise og Tina. Ikke til stede: Henrik 
 

1. Formanden bød velkommen.  
 

2. Referat fra sidste møde blev godkendt. 
 

3. Information fra varmemesteren: Lejlighed i nr. 19, st.6 er udlejet på ny. Altandørene 
bliver efterset om de trænger til nye tætningslister. Inden da, kommer der sedler ud, 
hvor I kan tilmelde jer eftersynet. Kælderen er blevet rengjort. Træerne ved 
parkeringspladsen bliver klippet til. Der anmodes kraftigt til at vagttelefonen bliver 
brugt efter normal arbejdstid. Nummeret er: 44543741 Nummeret findes også på 

hjemmesiden under  Beboerinfo  servicemeddelelser.   

 
4. Information fra formanden: Bestyrelsen fik en information af opgørelsen af 

vores forbrug på diverse udgifter til afdelingen, så som jule-sommerhygge, 
blomst til nye beboer m.m 
 

5. Opdatering af vores husorden kommer til afstemning. Der er 3 
bestyrelsesmedlemmer og suppleant på valg til vores årlige afdelingsmøde d. 
19-02-24 
 

6.  Vi havde en snak omkring vores firma der renser vores ventilationsrør. Et par 
beboer har spurgt til effektiviteten, men firmaet er godkendt og skulle være 
effektive til det. 
 

7.  Bordet rundt: Gudrun der bor i nr. 23, vil på eget initiativ oprette en 
beboergruppe hvor man kan komme og hygge med en kop kaffe og en snak 
med andre enlige. Det bliver i ”Generatoren” når vejret bliver mildere, der 
kommer nærmere information ud. Bestyrelsen synes det er et vældig flot 
initiativ og bakker fuldt op omkring det. Ligeledes takker vi Anna Lise for 
pasning af vores blomsterkrukker ved ”Generatoren”. Vær opmærksom på at 
låse kælderdøren efter brug. Vi har alle ting i kælderrummet der har værdi 
for os.  
 

Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 28-02-24 
Referent Tina 


